
 

Agendapunt Kwalitatieve toetsingscriteria Woningbouw in Berkelland 

Onderwerp: inspraak Mensink locatie naast Teeuwland in Gelselaar 

12 November 2019 Gelselaar/Didam 

Geachte Raad, 

Vanavond staat het agendapunt kwalitatieve toetsingscriteria Woningbouw in Berkelland op de 

agenda met ook de behoefte per kern. 

Nu zijn wij alweer jaren onderweg om de locatie van Mensink in te vullen, het bosbouwbedrijf is 

verplaatst naar Neede, opstallen gesloopt en een nieuw bestemmingsplan met bouwmogelijkheid 

voor een zorgwijkje is bestemd. Noodgedwongen moest er zorg komen omdat woningbouw in 

krimpgebied op laatste moment werd geschrapt.  Enkele jaren geleden kwamen wij voor deze 

zorginvulling  in een impasse doordat een zorgpartij afhaakten, mede door de vele eisen die hieraan 

gesteld zijn. 

Nu met een inventarisatie komen wij tot de conclusie dat 10 zorgeenheden voldoende is in 1 gebouw 

voor de behoeften van Gelselaar.  Ook kunnen wij dit gebouw schrappen en een rijtje woningen 

bouwen van 3. 

Nu hebben wij nagenoeg op de overige gronden met de bestemming zorg een nieuwe verdeling 

gemaakt met totaal 10 woningen. Ook hebben wij deze 10 woningen (2  vrijstaande 2 tweekappers 

en rijtje van 4 (voor verhuur)) al verdeeld aan de toekomstige bewoners die hier willen wonen. 

Beter kan het toch niet dan door hier  vraag gestuurd te bouwen en als je vooraf al de nieuwe 

bewoners al hebt moet je toch niet langer wachten.  De gewijzigde plannen zijn in maart 2019 

besproken en wij moeten nu weer wachten. 

In de plannen voor Gelselaar is ruimte voor extra woningbouw voor 10 nieuwe woningen. Ik zou u als 

Raad willen adviseren om altijd per kern op te nemen dat indien er behoeften is altijd kan worden 

afgeweken van de aannames die per kern worden gedaan. 

Wij hopen dat u Raad nu het college opdracht geeft om  in Gelselaar door te pakken. Er zijn nu 10 

inwoners/gezinnen die willen doorpakken en hierdoor komt er een treintje op gang in ook de 

doorstroming.  Met een snelle procedure kan er volgens ambtelijke organisatie snel worden 

gebouwd omdat er al een bestemming maatschappelijk ligt. 

Als er nu weer geen besluit wordt genomen zullen een groot gedeelte van de kandidaten hun heil 

zoeken buiten de gemeente en zich gaan vestigen in Hengevelde en Sint Isidorishoeve waar wel 

volop wordt gebouwd.  Ook de gemeente Lochem bouwt volop!! 

Door nu niet mee te gaan in Gelselaar maar ook andere plaatsen gebeurt er niets en trekt de jeugd 

weg naar andere plaatsen en steden en gaat de krimp echt vormen krijgen. 

Met vriendelijke groet, 

 

Roy Barthen 06 51616821 

www.barthenhorst.nl 

http://www.barthenhorst.nl/


 

 

 

 


